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Sluiting basisschool Houthem per 1 augustus 2018 
Wil je de leefbaarheid van een kern in stand houden dan dien je er 
zorg voor te dragen dat de basisscholen behouden blijven. Er is nu ook 
vanuit het rijk 20 miljoen euro extra uitgetrokken voor de kleinere 
basisscholen open te houden. De VSP vraagt zich dan ook af of het 
besluit om de basisschool in Houthem – St. Gerlach te sluiten niet te 
snel genomen is. 
Ieder kind heeft recht op goed onderwijs of dat nu op een kleine of 
grotere school is. En vooral in zijn eigen leefomgeving. 
Het schoolgebouw kun je ook breder maatschappelijk inzetten, o.a. 
bibliotheek, muziekschool of ontmoetingsruimte voor jong en oud op 
de tijdstippen dat de school niet in het gebruik is voor het onderwijs. 
Je zou er huiswerkprojecten kunnen opstarten, eventueel begeleid 
door gepensioneerde leraren.  
Ook zou je hier bijeenkomsten kunnen houden voor laaggeletterden en 
mensen die moeite hebben met omgaan PC/smartphone en sociale 
media. 
 
N.a.v. het bovenstaande heeft de VSP de volgende vragen: 

 Waarom is er nu gekozen voor de school te sluiten op 1 augustus 
2018 i.p.v. 1 augustus 2019? 

 Kunnen de scholen in Valkenburg het aantal leerlingen wel 
opvangen? is er genoeg ruimte en leidt dit niet tot grotere klassen? 

 Kun je met de € 20.000 die het Ministerie van Onderwijs toegezegd 
heeft en het schoolgebouw multifunctioneel in te zetten voor 
andere doelgroepen toch de school in Houthem St. Gerlach 
openhouden?  
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Landmachtsdagen 
Er bevinden zich op vele plekken in Valkenburg beschilderingen op de 
stoepen i.v.m. de landsmachtsdagen. 

 Is hier een vergunning voor afgegeven? 
  
Vele ondernemers of organisaties van evenementen betalen 
reclamebelasting. 

 Wordt hierover reclamebelasting geheven? 

 Willen wij deze vorm van reclame in onze gemeente? 

 Wat zijn uw eventuele maatregelen? 
 
Storing parkeergarage 
Afgelopen dinsdag (8 mei) was het weer zover. Een storing in onze 
parkeergarage 'Aan de Kei'. Inrijden met de Valkenburg-pas was wel 
mogelijk, maar uitrijden kon niet. 
Onze fractie wil graag: 

 Een overzicht op papier ontvangen met hoeveel storingen er sinds 1 
januari 2017 in de garage zijn geweest. 

 Weten wat de reden van de storing was. 

 Hoelang (uren c.q. dagen) deze storing geduurd heeft. 

 Binnen welke termijn deze storingen verholpen zijn (uren/dagen). 

 Wat ons deze storingen aan inkomsten heeft gekost. 

 Of deze inkomstenderving doorberekend is aan Q-park 
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